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اردویی که طلسم شده است

پرسپولیسپنجشنبهراهیترکیهمیشود
یکی از خواســـته های مهم یحیی گل محمدی در تعطیلات تابســـتانی برگزاری اردوی دو 

هفته ای تیمش در ترکیه است. از این جهت او خیلی اصرار به این کار دارد که تیمش نزدیک 

به دوسالی است به اردوی خارج از کشور نرفته و در تمام این مدت مجبور بوده در ورزشگاه 

شهیدکاظمی دوران آماده سازی اش را پشت سر بگذارد.

یحیـی در تابسـتان فصـل قبـل نیـز اصـرار داشـت شـاگردانش از حالـت یکنواختـی محـل 

تمرینـات خـارج شـوند و راهـی اردوی خـارج از کشـور شـوند کـه به دلیـل مشـکلات مالـی 

ایـن اتفـاق رخ نـداد. در تعطیـلات نیم فصـل گذشـته یحیـی بـاز تاکیـد داشـت در خـارج از 

کشـور اردویـی را داشـته باشـند کـه شـورای برون مرزی به باشـگاه پرسـپولیس مجـوز نداد. 

در همیـن راسـتا بـار دیگـر او کوتـاه نیامـده و حتـی خـودش راهـی ترکیه شـده تـا یک محل 

مناسـب را بـرای برگـزاری اردوی سرخپوشـان فراهـم کند. ابتدا قرار بود اردوی سرخپوشـان 

دو هفتـه ای باشـد کـه از قـرار معلـوم بـه 10 روز کاهش پیدا کرده و حتی ممکن اسـت یکی، 

دو روز دیگـر هـم کـم شـود. طبـق برنامـه سرخپوشـان فـردا بیسـتم تیرمـاه بایـد به ایـن اردو 

می رفتنـد کـه باخبـر شـدیم این سـفر سـه روزی بـه تعویق افتـاده و این تیم روز پنجشـنبه به 

ترکیـه خواهـد رفـت. اردویـی کـه مدتی اسـت طلسـم شـده و باید دیـد این طلسـم درنهایت 

شکسـته خواهد شـد یـا نه. 

 سرپرست نفت آبادان: 
امیدواریم برابر استقلال از گرمای هوا هم بهره لازم ببریم!

میخواهیمازروزاولامتیازاتراجمعکنیم
علی قنواتی، سرپرســـت جدید تیم فوتبال نفت آبادان در گفت وگو با »فرهیختگان« درباره 

قرعه کشـــی رقابت های لیگ برتر و دیدار هفته اول این تیم دربرابر استقلال اظهار داشت: 

»همان طور که اشـــاره کردیم در هفته اول رقابت ها برابر تیم خوب و منسجم استقلال باید 

مصاف بدهیم، هرچند برای تیم ما فرقی نمی کرد در هفته اول با چه تیمی بازی کنیم، چون 

همه تیم ها برای ما قابل احترام هستند. اما در هر صورت براساس برنامه ریزی کادرفنی برای 

این دیدار سخت و سنگین برنامه ریزی خواهیم کرد.« 

وی درباره اینکه به نظر می رسد دیدار با استقلال در اوج گرمای جنوب به سود نفتی ها خواهد 

بود، گفت: »بالاخره یکی از مولفه هایی که می توانیم از آن بهره ببریم همین مورد است که 

به آن اشـــاره کردید. دقیقا مثل نماینده استان های سردســـیر که باید در زمستان از سایر 

تیم ها میزبانی کنند. در هر صورت ما فصل تابستانی داریم که خوشحال می شویم در این 

شرایط از رقبا میزبانی کنیم و چه بسا از گرمای هوا بتوانیم تا حدودی استفاده لازم را ببریم.« 

قنواتی درباره اینکه چه تدبیری خواهند کرد تا نفت دوباره در فصل پیش رو در معرض خطر 

قرار نگیرد، گفت: »با تدبیر اعضای مدیران جدید نفت که درحال حمایت هستند یکسری 

راهکار درحال پیش بینی هستند تا ان شاءالله اتفاقات سال گذشته نیفتد و بتوانیم از همان 

اول امتیازات لازم را برای روز مبادا جمع کنیم.« 

وی در پایان درباره مشـــاجره در تمرین نفت که منجر به چاقوکشـــی شـــده است، گفت: 

»چاقوکشـــی به آن مفهومی که بیان شـــد نبود، بلکه بحثی بین ویسی و تماشاگران بود که 

ایشان را دوره کردند و خواسته هایی داشتند که نه ویسی و نه تیم زیربار این خواسته ها نرفتند 

و برخوردهای قانونی و اقدامات امنیتی در دســـتور کار قرار گرفت و خدا را شـــکر همه چیز 

برای حضور قدرتمند تیم در لیگ برتر آماده اســـت. در آینده اردوی ما در کمال آرامش در 

آبادان برگزار خواهد شد.« 
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ســـعید عزت اللهی، هافبک تیم ملی فوتبال ایران را می توان 

شاه ماهی نقل وانتقالات تابستانی فوتبال ایران نامید، البته به 

شرطی که این بازیکن بتواند موافقت باشگاه وایله برای انتقال 

به تیم های ایرانی را جلب کند. 

سعید عزت اللهی نیم فصل دیگر با وایله دانمارک قرارداد دارد 

و پیـــش از این به تفصیل درباره آخرین وضعیت این بازیکن با 

تیم دانمارکی مطالبی را به رشته تحریر درآورده و اعلام کردیم 

که بعد از صعود دوباره وایله به لیگ برتر دانمارک این باشـــگاه 

برای ماندن سعید در این تیم باشگاهی پیشنهاد تمدید قرارداد 

داده این درحالی است که فعلا قرارداد طرفین تا نیم فصل آینده 

)پنجره زمستانی نقل وانتقالات( معتبر است. 

مسئولان وایله به خوبی به ارزش های بازیکنی مانند عزت اللهی 

واقف هســـتند و می دانند درصورتی که بخواهند این بازیکن 

جنگنده را از دســـت بدهند باید هزینه های به مراتب بیشتری 

را بـــرای به خرید جایگزین وی انجام بدهند. به همین دلیل از 

نیم فصل گذشته تلاش های وایله برای تمدید قرارداد با سعید 

آغاز شده اما طبق اعلام قبلی پدر سعید، این هافبک ملی پوش 

از تیم های انگلیس، آلمان و ترکیه ای پیشنهادهایی دارد. 

البته در کنار این پیشـــنهادها باید، پیشنهاد تیم های ایرانی را 

هم اضافه کرد. این در شرایطی هست که تا فصل قبلی و طبق 

اعلام ســـعید و پدرش، او هرگز قصد بازگشـــت به لیگ ایران را 

نداشـــته و آنها همچنان از کشورهای اروپایی به عنوان هدف 

اصلی او برای ادامه فوتبالش نام می بردند. این درحالی است 

که ســـعید در این بین برای مدتی کوتاه راهی قطر شده و زیر 

نظر استراماچونی، سرمربی سابق استقلال هم که همواره علاقه 

خود را به این بازیکن نشـــان داده بود، پیراهن الغرافه را بر تن 

کرده و برای این تیم قطری به میدان رفته بود. 

حالا با نزدیک شدن به فصل جدید رقابت های لیگ برتر یک بار 

دیگر زمزمه های بازگشت این ملی پوش بااخلاق به فوتبال ایران 

دوباره مطرح شده و تیم های مطرح لیگ برتر برای انعقاد قرارداد 

با عز ت اللهی اعلام آمادگی کرده اند. این درصورتی هست که 

همان طور که اشـــاره کردیم فعلا پای قرارداد این بازیکن با تیم 

دانمارکی در میان است و چه بسا این امر باعث شود تا بازگشت 

ســـعید که آخرین بار با پیراهن ملوان در فوتبال ایران توپ زده 

بود بسیار سخت و پیچیده باشد. 

نـادر عزت اللهـی پـدر سـعید در ایـن خصـوص پیـش از ایـن 

مدعـی شـده بـود: »سـعید تـا نیم فصـل دیگـر بـا وایله قـرارداد 

دارد و بعیـد اسـت کـه بـه ایـن راحتی هـا بی خیـال او بشـوند و 

اصـلا بعیـد اسـت او را رهـا کننـد. در ایـن مـدت مربیانی مانند 

نکونـام، گل محمـدی، منصوریـان و مورایـس و دوسـتانی کـه 

بـازی سـعید را قبـول دارنـد بـه مـا لطف داشـته و صحبت هایی 

را بـا او مطـرح کرده انـد و پیشـنهادات خـود را داده اند. اما باید 

ابتدا تکلیفش با باشـگاه دانمارکی مشـخص شـود. اگر بدون 

مجـوز باشـگاه دانمارکـی او بخواهـد مذاکـره ای داشـته باشـد 

مطمئنـا ایـن کار تبعاتـی بـه همـراه خواهد داشـت. مسـئولان 

تیـم دانمارکـی کمـی دندان گـردی می کننـد و همین موضوع 

کار را سـخت می کنـد.«

سپاهان،پرسپولیسیااستقلال
مقصدسعیدکجاست؟

اگرچه در گذشـــته ای نه چندان دور و بلافاصله بعد از حضور 

نکونام روی نیمکت اســـتقلال، برخی رســـانه ها از استقلالی 

شـــدن عزت اللهی به واسطه ارتباط خوب نکونام با این بازیکن 

خبر دادند اما خیلی زود و در همان مقطع زمانی از اســـتقلال 

دور و به سایر تیم های لیگ برتری لینک شد. 

البته در این مدت استقلالی ها برای جذب لیست نکونام خیلی 

هم بیکار ننشسته و بعد از جذب آرمین سهرابیان، تلاش های 

خود را برای بی حاصل ترین اتفاق ممکن در فصل نقل وانتقالات 

آغـــاز کردند تا بیرو را آبی پوش کنند! همین امر باعث شـــد تا 

نه تنها آبی ها زمان را در حســـاس ترین مقطع از دست بدهند 

بلکه سرپرست مدیرعاملی این باشگاه هم که قمار سنگینی را 

بر ســـر استقلالی شدن بیرانوند کرده بود از ادامه کار انصراف 

داده و استعفای خود را تقدیم کرد. 

از سوی دیگر و در این بین دو باشگاه مطرح دیگر فوتبال ایران 

یعنی پرســـپولیس و سپاهان هم دست به کار شده و مذاکرات 

جدی خود را از یک سو با وایله دانمارک و از سوی دیگر با خود 

این بازیکن آغاز کردند تا به این واسطه، شاه ماهی نقل وانتقالات 

را برای فصل بیست وسوم لیگ برتر جذب کنند. 

البته روز گذشـــته در ایـــن خصوص یعنـــی آخرین وضعیت 

مذاکرات پرســـپولیس با این بازیکن نوشـــتیم که یحیی برای 

بســـتن پرسپولیس آسیایی هم به سعید عزت اللهی نیاز دارد و 

هم میلاد سرلک. اما مشکل آنجایی هست که سرلک قراردادش 

با پرســـپولیس به پایان رسیده و درخواســـت مالی بالای او از 

باشـــگاه برای تداوم همکاری و همچنین تمایلش به بازی در 

خارج از کشور مشـــکلاتی را ایجاد کرده است. از سوی دیگر 

عزت اللهی نیز یک نیم فصل دیگر با وایله دانمارک قرارداد دارد 

و فعلا مذاکرات بین دو باشگاه برای پرسپولیسی شدن سعید 

به نتیجه نرسیده است. 

سـپاهانی ها هـم کـه با توپ پـر فصل نقل وانتقالات را اسـتارت 

زده و تـا حـدودی در جـذب لیسـت اصلی مورایس موفق بودند 

هـم مذاکـرات خـود را بـا هافبـک دفاعی تیم ملی جـدی کرده 

و بـه ایـن موضـوع چشـم دوخته انـد تـا بعـد از جدایـی مسـعود 

ریگـی و پیوسـتن او بـه پرسـپولیس بتواننـد جایگزیـن او را هـر 

چـه سـریع تر بـه تمرینات تیـم اصفهانی اضافه کننـد. البته دو 

تیـم مطـرح پایتخـت بیشـتر از ایـن هـراس دارنـد که پیشـنهاد 

نجومی تیم اصفهانی کار را خراب کرده و باعث شـود تا تعادل 

در بـازار نقل وانتقـالات بـر هـم بخـورد تـا درصورتی کـه بـه هـر 

دلیلی سـعید اصفهانی نشـود، در ادامه کار سـرخابی ها برای 

جـذب این بازیکن سـخت تر شـود. 

بعدازسردار،جوادسعیدراهماستقلالی
میکند؟

با همه این تفاســـیر از اردوگاه اســـتقلال خبر می رسد بعد از 

اســـتقرار علی خطیر روی صندلی مدیریتی باشگاه استقلال، 

مدیر جوان آبی ها بلافاصله مذاکرات خود را برای اســـتقلالی 

شـــدن عزت اللهی آغاز کرده و صحبت های مقدماتی را به این 

منظور با پدر این بازیکن انجام داده است تا درصورت مثبت بودن 

صحبت ها، مذاکرات اصلی را با باشگاه دانمارکی آغاز کند. 

از سوی دیگر نکونام هم در چند مقطع زمانی به صورت شخصی 

با سعید ارتباط گرفته و شخصا پیشنهاد حضور در استقلال را با 

وی مطرح می کند. نکونام که برای مقطعی کوتاه با ســـعید در 

اردوی تیم ملی به عنوان مربی کار کرده است به واسطه ارتباط 

صمیمانه خود با برخی از ملی پوشـــان اسم و رسم دار فوتبال 

ایران از جمله سعید عزت اللهی، امیدوار است تا بتواند این امر 

را محقق کند. پیش از این نکونام به واسطه ارتباط خوبش پای 

سردار آزمون را به تمرینات استقلال باز کرده و پیراهن این تیم 

را در تمرینات پیش فصل بر تن او کرده بود. 

با همه این تفاســـیر اما هنوز مشکل قرارداد باقی مانده سعید 

عزت اللهی با وایله بر ســـر جای خود باقی است و تا زمانی که 

دانمارکی ها بر ســـر رقم رضایتنامه هافبک ایرانی با تیم های 

خواهان او به توافق نرســـند، خبـــری از حضور او در لیگ برتر 

ایران نخواهد شد.

عزت اللهی؛ اولین پروژه مشترک نکونام و خطیر

جنگ3مدعیبرسرشاهماهینقلوانتقالات

اختلاف نوری و زارع  ملوان را از رقبا عقب انداخت

حال قوی سپید خوب نیست
تارتار تیمش را بسته اما هیات مدیره زیر بار نمی رود 

به نظر می رسید تمرینات ملوان بعد از انتخاب مهدی 

تارتار آغاز شـــود اما حتی این انتخاب هم به وضعیت 

نماینده گیلانی لیگ برتر ســـرو سامان نداده است. 

هر چند ظاهرا اوضاع خوب به نظر می رسد اما واقعیت 

این است که قوی سپید مثل همیشه حال و روز خوشی 

ندارد. شـــاید قرعه کشی مسابقات لیگ برتر بهانه ای 

باشد تا تارتار به تمرینات اضافه شود اما به نظر می رسد 

او به دنبال بهانه نیســـت و بیشتر پیگیر خواسته های 

خود است. 

چراتارتاربهتمریناتنمیآید؟
خبرها حاکی از آن اســـت که مهدی تارتـــار خواهان دریافت 45 درصد 

از مبلغ قرارداد خود به صورت پیش پرداخت شـــده و مدعی است تا این 

پول را نگیرد به تمرینات ملوان اضافه نمی شود. در واقع مشکلات مالی 

هر ســـاله ملوان این ذهنیت را برای او به وجود آورده که شاید از همکاری 

با این تیم به جایی نرسد از این رو می خواهد هر طور شده اول بخشی از 

مبلغ قراردادش را دریافت کند. این در حالی است که باشگاه ملوان هیچ 

بدهی ای ندارد، هر چند قراردادهای مبلغ پایینی می بندد. اخیرا در خبرها 

داشتیم که 12 باشگاه به دلیل بدهی امکان ثبت قرارداد جدید ندارند و 

فقط 4 باشگاه سپاهان، نساجی، ملوان و گل گهر سیرجان بدون بدهی 

هستند و پنجره نقل و انتقالاتی شان باز است. سایر باشگاه ها برای آنکه 

قرارداد نفرات جدید خود را ثبت کنند، باید سریعا برای پرداخت بدهی های 

خود اقدام کنند. از این رو شاید نگرانی تارتار بی مورد باشد. 

این اما همه ماجرا نیست. برخی نزدیکان به باشگاه ملوان، به »فرهیختگان« 

گفتند که تارتار خیالش از بابت پرداخت باشگاه ملوان راحت است و اگر 

تاکنون به تمرینات نیامده به دلیل پیش پرداخت و معوقه بازیکنان تیم 

اســـت. او در ملاقاتی که با مدیرعامل باشـــگاه داشت از او خواست اول 

معوقـــه بازیکنان فصل قبل را بپردازد و در ادامه پیش پرداخت بازیکنان 

جدید را آماده کند تا او بتواند با خیال راحت تیم ببندد. این طور که این 

فرد نزدیک به باشـــگاه می گفت، تارتار تیمش را بسته و همه نفرات برای 

عقد قرارداد آماده اند اما آنها که به خاطر تارتار راضی به قرارداد پایین شدند 

خواسته اند 50 درصد از مبلغ قرارداد خود را در ابتدا دریافت کنند و همین 

موضوع مشکل ساز شده است. 

گویا این موضوع هنوز با موافقت باشگاه ملوان روبه رو نشده است و مدیران 

این باشگاه ابتدا مدعی شده اند 50 درصد پیش پرداخت زیاد است و در 

ادامه خواهان فرصت شده اند تا ابتدا معوقه بازیکنان فصل قبل را بپردازند 

و سپس در صورت انتقال بازیکنان جدید، برای آنها برنامه ریزی کنند. این 

موارد باعث شد که تا امروز تارتار در تمرینات حاضر نشود و امور کار را به 

همکارانش بسپارد. او از روز شنبه هفته قبل نیز حسین پاشایی، محمد 

نوری، حســـین اینانلو و یک مربی بدنساز را به عنوان دستیاران خود به 

انزلی فرســـتاده اما خودش هنوز به انزلی نرفته و تمرینات ملوان نیز زیر 

نظر دستیاران تارتار انجام می شود. 

باید دید پس از قرعه کشی دیروز که تکلیف رقابت های لیگ برتر مشخص 

شد و ملوان حریفان خود را شناخته تارتار رضایت می دهد و به تمرینات 

اضافه می شود یا نه. چراکه فرصت محدود است و بازیکنانی که به تارتار 

برای حضور در ملوان دست دادند تا ابد منتظر او نمی مانند. از این رو این 

مربی باید زودتر تصمیم خود را گرفته و تیمش را ببندد. 

چهشدکهتارتارآمد؟
شاید برایتان جالب باشد بدانید که همه مشکلات تیم ملوان از اختلاف 

بین مازیار زارع و پژمان نوری شروع شد. در حالی که هنوز 2 هفته به پایان 

لیگ باقی مانده بود قرار بر استعفای همه اعضای تیم می شود تا به این 

شکل توجه بیشتری به ملوان شود. اگر به خاطر داشته باشید مصاحبه های 

مازیار زارع در آن زمان هم به همین مسائل مربوط بود. توافقات حاصل 

شـــد و مقرر شد پژمان نوری، مازیار زارع و پوررشید هر سه با هم استعفا 

دهند اما در کمال ناباوری در حالی که قرار بر تحریم جلسه ملوانی ها در 

تاریخ 4 خرداد در استانداری انزلی بود همه در جلسه حاضر شدند و فقط 

مازیار زارع روی حرف خود باقی ماند. 

در آن جلسه تصمیم گرفتند نوری سرمربی ملوان شود 

و فرهاد پورغلامی مدیر فنی باشد اما نوری زیر بار نرفت 

و بارها عنـــوان کرد نمی خواهد با پورغلامی کار کند. 

همان طـــور که پیش از این نوشـــته بودیم او خواهان 

همـــکاری با محمد احمدزاده بود؛ چراکه فکر می کرد 

احمدزاده می تواند مشکلات را حل کرده و در روزهای 

سخت هواداران را به آرامش دعوت کند. در ادامه پژمان 

شرط دیگری هم گذاشت و از مدیران باشگاه خواست به 

او اعتماد کنند و با چند باخت پشتش را خالی نکرده و 

او را اخراج نکنند. این جلسه و محتویاتش به گوش زارع 

رسید و او که احساس می کرد از پژمان نوری رو دست 

خورده است در حالی که با شمس آذر مذاکره کرده بود 

به انزلی برگشت. اختلاف این دو حواشی زیادی به وجود 

آورد تا جایی که هیات مدیره احساس خطر کرد و قید هر 

دوی آنها را زد.  دنیامالی، رئیس هیات مدیره باشگاه ملوان که تقریبا در 

جریان امور بود نمی خواست این دو نفر را از دست بدهد و تمایل داشت 

با آنها به کارش ادامه دهد اما مازیار زارع را هم به تنهایی نمی خواست. 

به همین دلیل وقتی زارع استعفا داد هیچ یک از اعضای هیات مدیره با 

او تماس نگرفته و خواهان بازگشت او نشدند. 

 درنهایت وقتی نوری جواب دنیا مالی را نداد وضعیت ملوان بسیار مبهم 

شـــد تا اینکه اخیرا نوری مصاحبه کرد و گفت دیگر نمی خواهد با ملوان 

ادامـــه دهد. در همان زمان مدیران ملوان چند گزینه غیر بومی دیگرهم 

داشتند که چون تارتار با خواسته آنها همسوتر بود و به استفاده از بازیکنان 

بومی اعتقاد داشت، با او به توافق رسیدند. 

مدیرجدیدکیست؟
با جدایی قطعی نوری و زارع طبیعی بود که پوررشـــید، دوســـت و رفیق 

صمیمی این دو نیز از مدیریت جدا شود. او مدتی بود که عدم تمایل خود 

را از ادامه همکاری با ملوان اعلام می کرد اما بالاخره تصمیم گرفت از زیر 

بار مسئولیت اسپانسری این تیم خارج شود. درنهایت مسئولان باشگاه 

و در راس آنها دنیا مالی مدیریت را به آرش فهمیده سپرد. فهمیده که یک 

تاجر است به این تیم علاقه دارد و در این سال ها همواره یکی از حامیان 

مالی گمنام تیم ملوان بوده است. او که فصل قبل در بازسازی ورزشگاه 

»سیروس قایقران« کمک شایانی کرد در واقع به جای باشگاه وارد عمل 

شد. مسئولان اســـتان برای ترمیم این استادیوم مشکل مالی داشتند. 

باشگاه ملوان هم اعلام کرده بود نمی تواند در بازسازی کمک کند چراکه 

توان مالی محدودی دارد. در آن زمان این آرش فهمیده بود که بخشـــی 

از هزینه ها را تقبل کرد و به حضور این تیم در لیگ برتر کمک رساند.
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